
Izaslanica Nermina Kapetanović postavila je pitanje Ministarstvu pravde BiH koje 

glasi: 

Što je poduzelo Ministarstvo pravde BiH po pitanju rješavanja sve izraženijeg problema cyber 

kriminala i dječje pornografije u BiH? 

 


